
 

Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Pénzügyi és Humán Bizottsága 

 

9/2025. PHB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi és Humán Bizottság 2025. június 24-ei, munkaterv szerinti 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Rajnai Gábor elnök, Auerné Böröczky Erzsébet, Gyuga Mihály József, 

Moldován László, Szabó György és Székely Antal bizottsági tagok 

 

Távol vannak:  Babai János, Benyiczki Ágota, Papp Péter Attila, Puskás Alexa és 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Rajnai Gábor elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 5 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 11 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

 

Takács Károly polgármester kérte, hogy a csütörtökre tervezett képviselő-testületi ülés 15. napirendi 

pontját ne tárgyalja a bizottság, mert azt le fogja venni a napirendről egyetértésben a szakmai 

előkészítővel. Így ennek az előterjesztésnek a tárgyalása a bizottsági ülésen véleménye szerint 

okafogyottá válik. 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat. Kérte, Takács 

Károly polgármester javaslatát figyelembe véve tárgyalják a képviselő-testületi ülés előterjesztéseit. 

 

Szabó György bizottsági tag bejelentette, hogy megszületett Puskás Alexa bizottsági tagtársuk kisfia. Jó 

egészséget kívánt neki. 

 

A napirendi pontokhoz további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte 

a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

234/2025. (VI. 24.) határozata 

 a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága a 2025. június 

24-ei ülésén a következő előterjesztéseket tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2025. június 26-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2025. június 26-ai zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

3. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

4. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2025. június 26-ai nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

235/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

 jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

236/2025. (VI. 24.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” 

című előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti 

és Működési Szabályzatáról szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A településkép védelméről szóló 1/2018 (I. 28.) önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatos 

döntések 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

237/2025. (VI. 24.) határozata 

„A településkép védelméről szóló 1/2018 (I. 28.) önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatos 

döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A településkép védelméről szóló 1/2018 (I. 28.) önkormányzati 

rendelet módosításával kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló  

13/2023. (X. 31.) rendelet módosítása 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző jelezte, a bizottság tagjai részére helyben kiosztásra került a módosított 

rendelettervezet. A módosítás lényege, hogy a sorsolásos úton történő kiválasztás esetében a Pénzügyi és 

Humán Bizottság hatásköréből a képviselő-testület hatáskörébe módosította az előterjesztő polgármester 

úr a rendelettervezetet egyenlő pontszámok esetén. 

 

15 óra 10 perckor Papp Péter Attila bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 7 fő. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag felolvasta az alábbi rendelkezést: „A piaci- vagy költségelven 

történő lakásbérbeadásra benyújtott pályázatok elbírálásáról, a bérlő kijelöléséről a képviselő-testület 

sorsolás útján, határozattal dönt.” Kérte, hogy ebbe a szövegrészbe is kerüljön be az, hogy 

pontegyenlőség esetén. 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, a szociális bérlakások esetében van pontozás, piaci, költségelvű 

bérlakásoknál nincs. A piaci és költségelvű bérlakásoknál feltételek szerint dönt a képviselő-testület. 

Amennyiben a pályázó megfelel a feltételeknek, akkor kerülhet be az érvényesnek minősülő pályázók 

közé. Ott nem dönt a képviselő-testület a pontokról, nem veszi figyelembe a családi állapotot, a gyerekek 

számát, az igazolt munkahelyet, az együttköltözők számát és az egészségügyi állapotot sem. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről a helyben kiosztott rendelettervezet figyelembevételével.  

 

A bizottság az előterjesztés nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

238/2025. (VI. 24.) határozata 

„Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) 

rendelet módosítása” című előterjesztésről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és 

elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) rendelet módosítása” című előterjesztést a helyben kiosztott 

rendelettervezettel. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint a szervezeti 

egységek szakmai programjának módosítása 

 

Szemző Ildikó irodavezető ismertette az előterjesztést. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

239/2025. (VI. 24.) határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint a 

szervezeti egységek szakmai programjának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának, valamint a szervezeti egységek szakmai programjának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2024. évi tevékenységéről 

 

Óvári László, az OIH Zrt. vezérigazgatója az OKÖ Zrt. előző vezérigazgatójaként szóbeli 

kiegészítésként elmondta, nem ők állították össze a beszámolót, tehát pénzügyileg nem látnak bele, de 

nyilván 2024. évben ő volt a cég vezetője. Az elmúlt évben is egy egyéves szolgáltatási szerződés alapján 

végezték a szolgáltatást a Vertikál Group-pal konzorciumban és a Depónia Kft.-vel mint 

régiókoordinátorral leszerződve. Már akkor is felhívta a figyelmet arra, hogy az egy éves szerződés 

veszélyes, az lejár december 31-én, és ha nem kerül meghosszabbításra, akkor az komoly gondot fog 

okozni a cég életében. Sajnos ez be is következett.  

A szolgáltatási terület valamelyest szűkült, maradt az a 29 település, amelyet saját maguk is elláttak és 

ahhoz jött plusz szerződéssel egy évre Felcsút község közszolgáltatás ellátása. Ezt végezték december 31-

ig változatlan díjon, tehát a 2023. II. féléves díjon. Nyilván a veszteséget nem pont ez okozta, így is 

valószínű, ha nem következik be az a szerződésmegszűntetés, ami bekövetkezett, akkor is valamelyest 

veszteséget könyvelhetett volna el a társaság, de a veszteség legnagyobb részét a végkielégítések 

kifizetése okozta. Ugyanis a Depónia Kft., illetve Tata vonatkozásában az NHSZ Tatabánya Kft. a 

létszámnak még a felét sem vette át. Tehát gyakorlatilag a bakonyaljai térséget, illetve az itteni kiszolgáló 

létszámot teljes egészében el kellett küldeniük. Több olyan dolgozó volt, akik már 10-20 éve itt dolgoztak 

a cégnél. Pont ezért követtek el mindent annak érdekében polgármester úrral a karácsonyi időszakban, 

hogy amennyiben van rá mód és lehetőség, az adminisztratív létszámból pár embernek tudjanak a 

továbbiakban is munkát biztosítani annak érdekében, hogy ne kelljen ezeket a végkielégítéseket is 

kifizetni. Hozzátette, a társaság tulajdonképpen jelen pillanatban mindenféle költség szempontjából le lett 

minimalizálva. Gyakorlatilag 1 db portás van, annak a költsége van folyamatosan, illetve a közüzemi 

díjak. Bevételként pedig a kiadott helyiségek bérleti díjbevételei jelentkeznek. Ezek kb. 0-ra fogják 

kitenni ezt az évet. Nyilván a telephellyel valamit kezdeni kell az év folyamán. Mindenképpen jó lenne 

visszaszerezni. 

 

15 óra 19 perckor Papp Péter Attila bizottsági tag elhagyta az üléstermet, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 6 fő. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, a telephelyet nem szabad átengedniük akármilyen más külső 

vállalkozásnak, hiszen gyakorlatilag a városüzemeltetés ellátására épült még a 60-as években. 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, a jövőképpel kapcsolatos sok kérdés van. Az elmúlt időszakban a 

foglalkoztatottság területén tett tompító tevékenységeket korrekt eljárásnak tartotta. 
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Gyuga Mihály József bizottsági tag kérdésére – A 70 M Ft veszteséget miből fogják finanszírozni? – 

Óvári László vezérigazgató elmondta, nyilván az eredménytartalék terhére fog menni. Hozzátette, az 

eredménytartalék nem ad rá fedezetet, mínuszba fog menni a tőke. De nem kell azonnali intézkedést 

elkövetni a cég életében, mert egyrészt a jogszabályi feltételeknek még megfelel, másrészt olyan 

vagyontárgyai vannak, amik bőven meghaladják ezt a tőkecsökkenést. Gondol itt a két telephelyre 

(Bakonyszombathelyen és Oroszlányon). 

 

15 óra 21 perckor Papp Péter Attila bizottsági tag visszajött az ülésterembe, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 7 fő. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

240/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2024. évi tevékenységéről” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2024. 

évi tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2025. I. félévi üzemeltetésével kapcsolatos feladatokról 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag/VGFB elnök jelezte, a szakbizottság ülésén elhangzott - mivel több 

lakás felújítása szerepel az előterjesztésben és erre gyakorlatilag elkülönített pénzek vannak a 

költségvetésben – kérték az OIH Zrt. vezetését, hogy ezeket a felújításokat minél előbb kezdjék meg. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

241/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2025. I. félévi üzemeltetésével kapcsolatos 

feladatokról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2025. I. félévi 

üzemeltetésével kapcsolatos feladatokról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Az önkormányzati bérlakások bérleti szerződéseinek meghosszabbítása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

242/2025. (VI. 24.) határozata 

„Az önkormányzati bérlakások bérleti szerződéseinek meghosszabbítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati bérlakások bérleti szerződéseinek 

meghosszabbítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A 2025/2026. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

243/2025. (VI. 24.) határozata 

„A 2025/2026. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A 2025/2026. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának 

meghatározása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Döntés Oroszlány Város Óvodái engedélyezett létszámának módosításáról 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést, mely önálló képviselői indítványként indult.  

 

Szabó György bizottsági tag hozzátette, a költségvetés tárgyalásakor megállapodás született. Az 

intézményvezető beszámolóját hallgatva feltűnt számára, hogy egyre több SNI-s gyermek van, és egyre 

kevesebb a szakpedagógus. Az intézményvezető véleményét kikérve adták be ezt az önálló indítványukat.  

 

Rajnai Gábor elnök jelezte, a létszámnövelés költségvetési vonzata is szerepel az előterjesztésben. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

244/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Döntés Oroszlány Város Óvodái engedélyezett létszámának módosításáról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés Oroszlány Város Óvodái engedélyezett létszámának 

módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag/VGFB elnök jelezte, a módosítás lényege: a főépítész által 

észrevett elütés történt a rendezési tervben. Ennek a módosításáról szól az előterjesztés. 

 

Kérdés, hozzászólás módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

245/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Hulladékgyűjtő szigetek kialakítása  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag/VGFB elnök elmondta, 6 db új szelektív hulladékgyűjtő sziget 

kiépítésére jött javaslat a szakma részéről a bizottság felé. Ebből a szakbizottság 3 terület kivitelezését 

támogatta. A falusias, kertvárosias övezetben mind a Borbálán a Balassi B. utcában és a Karinthy F. 

utcában, illetve a Faluban az Alkotmány úti részen az adott települési képviselőkre van bízva, hogy 

körbejárják a körzetüket és véleményeztessék az ott lakókkal, hogy fent kívánják-e tartani ezeket a 

szigeteket. Ugyanis okafogyottá vált ezeknek a szelektív hulladékgyűjtő szigetnek a fenntartása, minden 

egyes családi háznál gyakorlatilag már dupla kukás szelektív gyűjtéses rendszer történik. Elvileg ezeken a 

területeken nem életbevágóan fontos ezen hulladékgyűjtő szigetek fenntartása. Ezért kérte a 

szakbizottság, hogy vizsgálják meg ezen szigetek megszüntetésének lehetőségét, ha az ott lakók is 

egyetértenek vele. 

Rajnai Gábor elnök felvetésére elmondta továbbá, minimális költsége volt, de ezáltal lefeleződött. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, meglátják, a gyakorlatban hogy válik be. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

246/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Hulladékgyűjtő szigetek kialakítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Hulladékgyűjtő szigetek kialakítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi munkájáról 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, ez az előterjesztés tükrözi a hivatal széles körű tevékenységét. 

Véleménye szerint korrekt, részletes információkat tartalmazó beszámoló készült. 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző jelezte, ez még az előző szervezeti és működési szabályzat által felrajzolt 

szervezeti egységeket tartalmazza. Azt is tudja mindenki, hogy ő csak októberben vette át a hivatal 

vezetését, tehát ez még az előző vezetés tevékenységén alapszik. Kérte a kollégákat, hogy mindenki 

lelkiismeretesen állítsa össze az ő szakterületéhez tartozó információkat. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

247/2025. (VI. 24.) határozata 

a „Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi munkájáról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

munkájáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

 

Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Székely Antal elnök jelezte, sokadjára mondja el, hogy ezzel a módszerrel nem tud egyetérteni. Minden 

egyes településen más a feladata polgármestereknek és a képviselő-testületeknek. És az egész dolog 

ennek ellenére fűnyíróelven működik. Pontosabban az a fő problémája, hogy a törvényalkotó elvette a 

megállapítás jogát az önkormányzatoktól. Véleménye szerint erről is legjobban a helyben lakó emberek 

tudnak dönteni, mert ők ismerik a helyi viszonyokat. Ezért nem tudja ezt elfogadni, a törvénnyel együtt 

sem. Ezért nem fogja megszavazni. Nem az összeggel van baja, hanem ezzel az eljárással. Mert úgy 

tűnik, mintha a képviselő-testület erről dönthetne, de nem így van. 

 

Szabó György bizottsági tag elmondta, frakciójuk is tárgyalta ezt az előterjesztést. Nemmel fog 

szavazni, mert a költségvetés tárgyalásakor azt az ígéretet kapták, hogy ebben a ciklusban nem lesz több 

emelés. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag tájékoztatta képviselőtársait, hogy a polgármester illetményemelésére 

az állami költségvetés nyújt fedezetet. Tehát az önkormányzat költségvetését nem érinti csak mint átmenő 

pénzösszeg, hiszen az állam iderendeli az emelésnek az összegét.  
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Automatikusan elkészült a két alpolgármester illetményemeléséről szóló előterjesztés is, de ők 

mindketten jelezték, hogy nem kívánják az előterjesztett összeget, hiszen az már költségvetést érintő 

pénzösszeg lett volna. Ezért kérte polgármester úr a napirend levételét. Ez az összeg nem terheli meg a 

város költségvetését. 

 

Székely Antal bizottsági tag hozzátette, hogy mindenkinek a költségvetését terheli, ugyanis a 

Kormánynak nincsen pénze, az adófizetők pénzéből gazdálkodik és azt terheli meg még áttételesen. De 

neki nem ez a baja, hanem az, hogy teljesen antidemokratikusnak tartja, hogy nem a helyi képviselő-

testületek dönthetnek erről. Elvették tőlük ezt a jogot. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag érdeklődéssel hallgatta Székely képviselőtársa véleményét. Emlékei 

szerint az utóbbi 10 évben megszavazta a polgármester illetményemelését, csak éppen ebben az évben 

változott a véleménye. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, neki soha nem változott erről a véleménye. Ezt többször 

elmondta. Ráadásul megtetézték azzal, hogy az elmúlt ősszel vezették be ezt a módszert. 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző Szabó György képviselő úr véleményére reflektált. A költségvetés 

tárgyalásakor a polgármester illetményében a képviselő-testületnek nincs mozgástere. Az alpolgármesteri 

illetmények megállapításánál van 70-90% közötti rész, de azt most polgármester úr levette napirendről. A 

polgármesteri illetmény a nemzetgazdasági átlagkeresettől függ, szorzószám tartozik hozzá, törvény írja 

elő. Önkormányzati rendeletet nem lehet törvény felé helyezni, képviselő-testületi határozatot pedig 

végképp nem. Formálisan kell róla dönteni, de a jogszabály előírja ezt az illetményt. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag véleménye szerint szektorsemleges, pártsemleges a törvény. 

Tudniillik pont annak a lehetőségét teremti meg, hogy ne egy településen belüli pártcsatározás eredménye 

legyen a polgármesterek, alpolgármesterek javadalmazása, hanem igenis egy központi irányelv és 

elgondolás alapján. Azt tudja támogatni, hogy mindez a nemzetgazdaság teljesítőképességének 

függvényében történik meg. Nyilvánvaló, hogy a kis országunk az önkormányzatokból áll össze és az 

önkormányzatok teljesítménye is befolyásolja a nemzetgazdaság egészének a teljesítőképességét. Ergo ez 

a visszacsatolásos rendszer támogatható és alapvetően jónak tartja. Ha jobban teljesítenek az 

önkormányzatok, jobban teljesít a magyarság, az egész ország, akkor igenis ebből a települések vezetői, a 

polgármesterek is részesülhessenek, mindegyik vezető egységesen. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

248/2025. (VI. 24.) határozata 

„A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

SZÜNET  

15:42-16:00 
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Egyéni képviselői indítvány - Testvértelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd községgel 

 

Szabó György települési képviselő szóbeli kiegészítésként elmondta, rengeteg székelyföldi dolgozik itt a 

városban és a környéken. Ezért is javasolta, hogy vegyék fel a kapcsolatot Parajd településsel.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdésére - Van-e magyar testvértelepülése Parajdnak? – Gyuga 

Mihály József bizottsági tag elmondta, tudomása szerint sok van nekik. 

 

16 óra 1 perckor Molnár István települési képviselő megérkezett a bizottság ülésére.. 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, a testvérvárosi kapcsolat kialakulásának folyamata az, hogy valamilyen 

civil szervezet kapcsolatot létesít egy más településen lévő civil szervezettel, ez a kapcsolat szélesedik és 

így jön létre a testvérvárosi kapcsolat.  

Parajd esetében ez a szerencsétlen esemény hozta elő ezt a dolgot. Volt már kezdeményezés erdélyi 

településekkel, nem jött össze, nem volt kellő civil csapat, akik ezt felépítették volna.  

Véleménye szerint a tragédia kapcsán az ügy segítésére lehet más megoldás is. 

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye szerint jó ötlet a testvérvárosi kapcsolat, érti a szolidaritási 

szándékot is. De sokkal jobb lenne, ha a magyarországi települések segíteni akarnak Parajdon, akkor 

próbálják meg népszerűsíteni az ottani szálláshelyeket, szolgáltatásokat. Legnagyobb segítség részükre az 

lenne, ha nem szűnne meg az idegenforgalom.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, az előző ciklusban is foglalkoztak erdélyi testvérvárosi 

kapcsolatok kialakításával. Az a véleménye, hogy sokkal nagyobb segítség lenne, ha valami mást 

találnánk ki. Attól, hogy most ott történt egy szerencsétlenség, és a helyi szervezet erre reagál így, annak 

a képviselő-testületnek sokkal nagyobb baja van annál, mint hogy most Oroszlánnyal testvérvárosi 

kapcsolatot létesítsen. Javasolta, hogy valódi, kézzelfogható segítséget találjanak ki. 

 

Rajnai Gábor elnök szintén azt javasolta, hogy keressék meg azt a lehetőséget, hogy milyen módon 

lehetne közreműködni segítő szándékkal, akár anyagi, vagy szervezési dolgokban. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag felvetette, ha elkészül a káptalanfüredi tábor, akkor a parajdi 

iskolából, vagy a kapcsolódó településekről gyerekeket, családokat ide lehetne hozni pihenni, üdülni. 

Hozzátette, túl sok esélyt a sóbánya revitalizációjára nem lát. 

 

Rajnai Gábor elnök javasolta, támogatási lehetőséget keressenek. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, őt is megindította ez a tragédia. A civil szervezetek kapcsolódási 

pontját kellene először megtalálni. Véleménye szerint először a saját turisztikai látványosságaikat 

vizsgálják meg, mielőtt bárkinek ilyen segítséget szeretnének nyújtani. 

 

Rajnai Gábor elnök javasolta, keressék annak a lehetőségét, hogy a kapcsolatfelvétel után valamilyen 

közös együttműködést alakítsanak ki a támogatási lehetőségek széles skáláján.  

Kérte, szavazzanak erről a javaslatról. 

 

A bizottsági tagok felvetése alapján kérte, szavazzanak az önálló képviselői indítványról, melynek tárgya 

„Testvértelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd községgel”. 

 

A bizottság az egyéni képviselői indítványt nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 1 igen, 5 

nem szavazattal és 1 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

249/2025. (VI. 24.) határozata 

„Testvértelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd községgel” 

 című egyéni képviselői indítvány véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága nem javasolja 

elfogadásra a Képviselő-testületnek „Testvértelepülési kapcsolat kialakítása a székelyföldi Parajd 

községgel” című egyéni képviselői indítványt. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Rajnai Gábor elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 13 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 
 

K. m. f. 

 

 
 Rajnai Gábor  

 elnök bizottsági tag 


